

Hong Kong Festival Orchestra

Live by the Harbour: RubberBand x HKFO

Internship Programme Dec 2021- Jan 2022

Want to know how running an orchestra and a choir is like? Would you like to work alongside with renowned artists? Join our Internship Programme 2021. HKFO provides an opportunity for young leaders to learn the elementaries of choral and orchestral management. Through an 5-week shadowing session with our administrative, music and marketing departments, our programme aims to groom the cultural managers of tomorrow.

Requirements

- Age of 17 or above
- Good writing in Chinese and English
- Proficiency in Cantonese and English; proficiency in Mandarin preferable but not required
- Must be present for at least 4 rehearsals
- Concert dates are mandatory to come
- Experience in orchestra/choir management, photography/image processing would be advantageous.

Through rotation and shadowing in the administrative, music and marketing departments, successful candidates will gain first-hand knowledge in the essentials and the planning of choral and orchestral management, organisation of rehearsals and performances, and the marketing and promotion of cultural events.

Internship Period

15 Dec 2021 - 15 Jan 2022
Rehearsal dates: 20, 22, 28, 30 Dec 2021, 3, 4 Jan 2022
Concert dates: 6, 7, 8, 9, Jan 2022
Concert venue: West Kowloon Cultural District

Application

Interested candidates should fill in the application form (<https://forms.gle/XiBGLR3Kmg3eiowl8>) on or before **8 Dec 2021**. Applicants may be shortlisted for an interview on **15 Dec 2021** before the Recruitment Board. For enquiries, please contact Ms. Helena Lam at (852) 9326 2256 or e-mail us at festival@hkfo.org.

Late applications are considered at the Recruitment Board's discretion, and no guarantee is made that they will be given the same level of consideration as applications received by 8 Dec 2021.

Note: Participants of the HKFO Winter Internship Programme 2021 enrol on a volunteer basis.



香港節慶管弦樂團

Live by the Harbour: RubberBand x HKFO

2021實習計劃（2021年12月至2022年1月）

想知道如何營運一個管弦樂團和合唱團？加入香港節樂 (HKFO) 2021 實習計劃！通過為期5星期的實習，參與我們的行政、音樂、市場推廣工作，實習生將認識如何管理樂團和合唱團，並與著名樂隊RubberBand合作，為有志投身藝術行政管理的青年領袖作準備。

要求

十七歲或以上；
良好中文及英文說話和寫作能力（如具有良好的普通話能力更佳）；
無需任何樂團及合唱團管理經驗（如有更佳）；
至少出席4次彩排
必須出席4天的音樂會
有攝影及相關電腦軟件操作經驗更佳

獲取錄的實習生將會親身參與樂團行政、音樂及市場推廣工作，包括樂團排練和演出的策劃與管理，及相關文化活動的宣傳及推廣。

實習期

2021年12月15日至2022年1月15日
彩排日期：2021年12月20、22、28、30日；2022年1月3、4日
音樂會日期：2022年1月6、7、8、9日
音樂會場地：西九文化區

報名方法

有意參加者請於2021年12月8日或之前填妥申請表格
(<https://forms.gle/XiBGLR3Kmg3eiowL8>)。經初步遴選後，獲通知的申請者將於2021年12月15日前進行面試。如有查詢，歡迎致電
(852) 9326 2256 林小姐，或電郵至 festival@hkfo.org。

於2021年12月8日後提出的申請均會交由負責人按個別情況作特別考慮。

注意：香港節慶管弦樂團2021冬季實習計劃的參加者均以義務形式參與。

